
Referat bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 
Mødet holdes i mødelokalet 

onsdag d. 5. februar 2025 kl. 18.00-20.00 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 
1. Valg af 

mødeleder 
  

 
Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 
Place, Jannie Aarhus, Jannie 
Frandsen, Gitte Petersen, Malene 
Vestermark, Anders Hostrup, 
May-Britt A Andersen, Thomas 
Okdahl, Jakob Nielsen, Berit Rogarth 
Lassen, Janne Puggaard, Gitte Quitzau 
Inviterede til punkt 4: Johanne Tølle 
og Emil Klaksvig 
 
Gitte Petersen deltager via Meet 
 
Afbud: Anders Hostrup, Kasper de 
Place, Malene Vestermark, Jannie 
Frandsen, Thomas Okdahl, Jakob 
Nielsen. 

Janne 
Puggaard 

3. Godkendelse 
af referat 

 Det seneste referat godkendes og 
underskrives (januar)  
 
Referatet godkendt 

Karsten Høy 

4. Besøg af 
elevrådsrepræs
entanter 

At videregive 
information om 
elevrådets arbejde 

Formand Johanne Tølle og 
næstformand Emil Klaksvig kommer 
med input fra elevrådet 
 
Indtil nu har elevrådet arbejdet med: 

- Workshop med ideer. Nogle 
ting har vi allerede fået, og 
andre ting er stadig ved at 
blive undersøgt. 

- Eleverådet har stået for 
juleklippedagen, og det var 
hýggeligt 

- Vi har planlagt en 
bordfodbold- og 
bordtennisturnering for 
mellemtrin og overbygning 

- Vi overvejer stadig, hvad vi 
skal bruge de 5000 kroner på, 
som vi vandt for største hold i 
tulipanløbet. 

- Vi kunne tænke os, at man 
kunne bestille mad nogle dage 
om ugen evt. fra fritidscentret. 

Gitte Quitzau 

5. Skolens 
økonomi 

At videregive vigtig 
information om skolens 
økonomi 

Status på økonomi  
Vi er i gang med at lave årsregnskabet 
for 2024 og forventer at afslutte det 
ved udgangen af denne måned 

Janne 
Puggaard 
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Janne har møde med WTW fredag d. 
7/1, som er et firma, der tilbyder et 
skræddersyet forsikringsprogram til 
skoler.  

6. Nyt fra 
skoleledelsen 

At videregive vigtig 
information fra 
skolelederen.  

● Elevtal: 313 
● Antal børn i SFO: 115  

● Vi er godt i gang med MU 
samtalerne. Det fylder godt op i 
kalenderen. 

● De nye pc´ere giver lidt 
udfordringer til dels med 
Windows 11 og mange nye 
opdateringer. Det er en tidsrøver. 

● Jeg har indgået aftale med et 
rengøringsfirma i Bramming for at 
få tirsdag og torsdag dækket. 
Vores ene rengøringsdame faldt på 
cykel og har slået kravebenet . 
Hun går til kontrol mm ved læge 
og sygehus. 

● Den ene ansat på kontoret har fået 
operationsdato i april. Det bliver 
så efterfulgt af en sygeperiode. 
Det ved vi kommer til at betyde  
ekstra opgaver til de andre i 
administrationen. 

● Janne Puggaard og Gitte Quitzau 
har haft møde med et møbelfirma 
angående indretning af skolen 

● Nyt logo til skolen. Elever og 
ansatte er med til at komme med 
forslag. Ledelsen beslutter i dialog 
med StartUp Media fredag d. 7/1, 
hvilket logo vi fremadrettet skal 
have. 

● Der er forældrekaffe i SFOen i 
forbindelse med MGP i morgen 
torsdag d. 6/2. Der er tilmeldt 210. 

Gitte Quitzau 
Janne 
Puggaard 
Berit Rogarth 
Lassen 

7. Nyt fra 
formanden 

At videregive vigtig 
information fra 
formanden.  
 

Undervisningsministeriet har udsendt 
et skriv i forbindelse med aflæggelsen 
af årsregnskabet. Vi skal være 
opmærksom på punktet vedr. 
personalegaver. 

Karsten Høy 

8. Timefordeling
splan 

At tage beslutning for 
skolens timefordeling 
fremadrettet 

Den nye Folkeskoleaftale ændrer 
timetallet i folkeskolen og ved bl.a. 
afgangsprøverne.  
I hvilket omfang ønsker vi, det skal 
påvirke vores timefordelingsplan? 
Bilag 3 Timefordelingsplan nov. 2024 
tilsendt til mødet i januar 2025 
 

Gitte Quitzau 
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Bestyrelsen har efter en drøftelse af 
ovenstående besluttet følgende: 
I 0. klasse afskaffes der to lektioner 
om ugen: 1 lektion i engelsk og 1 
lektion i trivsel. 0. klasse går dermed 
fra et ugentligt lektionstal på 29 til 27. 
 
I 9.klasse afskaffes der 1 lektion i 
idrætsteori. Endvidere afskaffes der 1 
lektion i tysk, så vi går fra 4 lektioner 
til 3 lektioner om ugen. 
Dermed får 9. klasse fremadrettet et 
ugentligt lektionstal på 35 frem for 
nuværende 37 

9. Arrangementer 
for elever på 
venteliste 

At drøfte eventuelle 
tiltag 

Skal vi lave tiltag for de 
børn/forældre, der står på venteliste? 
 
Punktet udsættes til næste gang 

Alle 

10. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 
orienteres om, hvordan 
de ansatte oplever 
hverdagen på skolen 
 

Det går godt, og der er en god 
stemning blandt de ansatte. 

Jakob Nielsen 
Gitte Quitzau 
Berit Rogarth 
Lassen 

11. Nyt fra 
Støtteforening
en 

 Intet nyt Jannie 
Frandsen 

12. Lønpolitik At tage beslutning om 
lønpolitikken på skolen 

Punktet udsættes til næste 
bestyrelsesmøde. 

Karsten Høy 

13. Fremtidig 
bestyrelsesfor
mand 

Drøftelse af, hvordan vi 
sikrer at få en kandidat 
til posten 

Der er muligvis en kandidat til 
formandsposten. Bestyrelsen drøfter, 
hvordan man bedst muligt kan sætte 
en kommende formand ind i 
opgaverne fx ved at den nuværende 
formand er en del af bestyrelsen i et 
års tid og dermed kan være 
sparringspartner.  

Karsten Høy 

14. Evt. 

 

 Punkter til kommende møde: 
 
Tulipanløb 
 
Bestyrelsen ønsker at drøfte time- og 
fagfordelingsplanen for hele skolen i 
juni 2025 
 

Alle 

15. Bestyrelsen/ 
bestyrelse 
internt 

 

  Karsten Høy 

 

Tak for et godt møde:) 
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